
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes foreløbigt svar på spørgsmål nr. 722 af 24. september 2021 (alm. del). 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem (MFU) Lars Boje Mathiesen (NB). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Jacob Vastrup 
  

15. oktober 2021 
J.nr. 2021 - 7193 

 

Skatteudvalget 2020-21
SAU Alm.del - foreløbigt svar på spørgsmål 722

Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren oplyse niveauet for den samfundsøkonomisk optimale tobaksafgift, herun-

der virkningen ved forskellige afgiftsniveauer på samfundsøkonomien og de offentlige fi-

nanser via forskellige kanaler, såsom grænsehandel og arbejdsudbud?  

 

Svar 

Det er desværre ikke muligt at svare inden for fristen, da der er behov for at konsolidere 

beregningsforudsætningerne. Et endeligt svar forventes fremsendt ultimo november. 
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